
PROJEKT
Uchwała Nr …........ / ….......... / 2015

Rady Gminy Klembów
z dnia …................... 2015 r.

w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej ds. komunalizacji mienia gminnego

Na podstawie art.18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. 
z 2013 r. poz. 594 z późn. zm.) w związku z art 17 ust. 2 ustawy z dnia 10 maja 1990 r. przepisy 
wprowadzające ustawę o samorządzie terytorialnym i ustawę o pracownikach samorządowych (Dz. 
U. z 1990 r. Nr 32, poz. 191 ze zm.) Rada Gminy Klembów uchwala, co następuje:

§ 1

Powołuje się Komisję Inwentaryzacyjną ds. komunalizacji mienia gminnego do przeprowadzenia 
inwentaryzacji  mienia stanowiącego własność Skarbu Państwa,  podlegającego komunalizacji  na 
terenie gminy Klembów, w składzie:

1. Olga Bieniek - Przewodnicząca Komisji

2. Agnieszka Adamczyk – Członek Komisji

3. Dorota Bala - Członek Komisji

4. Agnieszka Nowicka - Członek Komisji

§ 2

Komisję powołuje się na okres trwania kadencji Wójta Gminy Klembów.

§ 3

Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Klembów.

§ 4

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu poprzez wywieszenie na tablicy 
ogłoszeń w Urzędzie Gminy w Klembowie i umieszczeniu na stronie Biuletynu Informacji 
Publicznej Gminy Klembów.



UZASADNIENIE

W świetle zapisów art. 17 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 10 maja 1990r. przepisy wprowadzające ustawę o 
samorządzie terytorialnym i ustawę o pracownikach samorządowych (Dz.  U. Nr 32 poz.  191 z 
późn.  zm.)  oraz  uchwały  Nr  104  Rady Ministrów  z  dnia  9  lipca  1990  r.  w  sprawie  sposobu 
dokonywania inwentaryzacji mienia komunalnego (M.P. Nr 30 poz. 235) w 1990 roku w Gminie 
Klembów  został  sporządzony  spis  inwentaryzacyjny  mienia  ogólnonarodowego  podlegającego 
komunalizacji. 
Na  przestrzeni  lat  dziewięćdziesiątych  Wojewoda  Ostrołęcki,  wydał  kilkadziesiąt  decyzji 
stwierdzających nabycie na rzecz Gminy Klembów z mocy prawa własność nieruchomości ujętych 
w spisie inwentaryzacyjnym. Niestety z niewiadomych przyczyn w spisie z 1990 roku nie ujęto 
szeregu nieruchomości gruntowych, dlatego proces komunalizacyjny powinien być kontynuowany.
Analizując  w/w  spis  należy  stwierdzić,  że  powinien  on  być  zweryfikowany  i  zaktualizowany 
według  stanu  na  dzień  dzisiejszy,  co  stanowić  będzie  podstawę  do  wystąpienia  do  Wojewody 
Mazowieckiego o wydanie kolejnych decyzji komunalizacyjnych.
W świetle powyższego podjęcie niniejszej uchwały jest celowe i w pełni uzasadnione.


